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Folketinget har i skrivelse af 14. januar 2010 (spørgsmål S 778) anmodet om min 
besvarelse af følgende af Per Clausen (EL) stillede spørgsmål:

Spørgsmål S 778

”Mener ministeren, at der er tilfredsstillende, at forbruget af antibiotika i 
svineproduktionen i 2008 steg med 8-9 procent, og at vi allerede i første halvdel af 2009 
har set en tilsvarende stigning”

Svar:

Jeg kan oplyse, at antibiotikaforbruget i svineproduktionen faldt med 0,7 % i 2008. I 
2009 er der rigtigt nok sket store stigninger på over 11 %.

Jeg mener ikke, at udviklingen er tilfredsstillende.

Eva Kjer Hansen

/Heidi Søltoft
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